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POMOC PŘI ZVLÁDÁNÍ BĚŽNÝCH ÚKONŮ 
PÉČE O VLASTNÍ OSOBU: 

 
• pomoc při oblékání a svlékání včetně speciálních pomůcek 
• pomoc při přesunu na lůžko nebo vozík 
• pomoc při prostorové orientaci, samostatném pohybu ve 

vnitřním prostoru 
• pomoc a podpora při podávání jídla a pití 

 

                  165 Kč / hodinu 

 

 

 

 

 

 

 

 

POMOC PŘI OSOBNÍ HYGIENĚ NEBO 
POSKYTNUTÍ PODMÍNEK PRO OSOBNÍ 

HYGIENU: 
 

• pomoc při úkonech osobní hygieny 
• pomoc při použití WC 

             165 Kč / hodinu  
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POSKYTNUTÍ STRAVY: 
 
 

• zajištění stravy přiměřené době poskytování služby a 
odpovídající věku, zásadám racionální výživy a potřebám 
dietního stravování  
 

135 Kč oběd 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

VÝCHOVNÉ, VZDĚLÁVACÍ A AKTIVIZAČNÍ 
ČINNOSTI: 

 
• pracovně výchovná činnost 
• nácvik a upevňování motorických, psychických a sociálních 

schopností a dovedností 
• vytvoření podmínek pro zajišťování přiměřeného vzdělávání 

nebo pracovního uplatnění 
 

165 Kč / hodinu 
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ZPROSTŘEDKOVÁNÍ KONTAKTU SE 
SPOLEČENSKÝM PROSTŘEDÍM: 

 

• pomoc při obnovení nebo upevnění kontaktu s rodinou a 
pomoc a podpora při dalších aktivitách podporujících sociální 
začleňování osob 

 

                   165 Kč / hodinu  

 

 

 

 
SOCIÁLNĚ TERAPEUTICKÉ ČINNOSTI: 

 
• socioterapeutické činnosti, jejichž poskytování vede k rozvoji 

nebo udržení osobních a sociálních schopností a dovedností 
podporujících sociální začleňování osob 

 
 

 

                     165 Kč / hodinu 
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POMOC PŘI UPLATŇOVÁNÍ PRÁV, 
OPRÁVNĚNÝCH ZÁJMŮ A PŘI OBSTARÁVÁNÍ 

OSOBNÍCH ZÁLEŽITOSTÍ: 

 
• pomoc při komunikaci vedoucí k uplatňování práv a 

oprávněných zájmů 
 

 

               165 Kč / hodinu 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Výše úhrady za poskytování sociálních služeb v denním stacionáři 
je vyúčtována měsíčně. 
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U klientů závislých na pomoci druhé osoby, kterým budou 
poskytovány úkony v rozsahu nepřevyšujícím  

80 hodin měsíčně, činí úhrada 165 Kč / hodinu. 

 

 

 

 

 

 

 

 

Pokud však osoba potřebuje úkony v rozsahu převyšujícím  

80 hodin měsíčně, činí úhrada 145 Kč / hodinu. 

 

 

 

 

 

 

 

Základní sociální poradenství je poskytováno bezplatně. 
 

 

 

 

 

 

 

 

Zpracoval Mgr. Eva Sonntagová, dne 23.2.2026 
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